
 1 

Rapportage AB Avri d.d. 07-07-2022 
 
Onderstaand een korte rapportage van de AB-vergadering van de Avri.  
 

1. Opening 
De opening wordt verricht door Van Someren, wethouder van Neder Betuwe. Hij is het enige DB-
lid die weer terugkeert in het AB van de AVRI. 
Vanwege een coronabesmetting is de directeur van de AVRI digitaal aanwezig. 
 

2.1 Verkiezen nieuwe voorzitter 
 
De AB leden van Neder Betuwe, Culemborg, Zaltbommel en Maasdriel zijn van mening dat het DB 
moet bestaan uit gemeenten (Tiel, Buren, West Betuwe en West Maas en Waal) die n.a.v. het rapport 
Storten en Tekorten hebben gemeend een motie in te moeten dienen om het toen zittende DB te 
vervangen. Bij acclamatie wordt tot voorzitter van het DB en AB benoemd: dhr. Neeven, wethouder in 
Buren. 
 

2.2 Verkiezen DB leden 
 

Bij acclamatie worden benoemd tot lid van het DB: mw. Van Vrouwerff, wethouder in West Betuwe en 
dhr. Van Gelderen, wethouder in West Maas en Waal. 
 
Noot van uw rapporteur: De naam van de wethouder van WMW dhr. Van Gelderen moet de raad 
herkennen. Dhr. Van Gelderen was samen met Nanda van Dooremalen (Buren) en 
ondergetekende sinds 2018 lid van de initiatiefgroep Kracht van Raden. In een later stadium 
werd deze groep aangevuld met dhr. Sozen en dhr. Van Baar (Maasdriel). 
 
 

3. Mededelingen 
• Vanwege het belang van de onderwerpen worden de mededelingen cursief weergegeven 

zoals ze op schrift zijn gesteld. 
 

 
❖ Goedkeuring erfpacht acculaadplein 

Begin december 2021 heeft Avri een verzoek via Betuwewind (BW) ontvangen, betreffende het 
huren van een stuk grond, naast hun windmolen in verband met het opladen van accu’s met 
zon- en windenergie. 

 

Betuwewind wil samen met een partner een acculaadplein aanleggen. Op die locatie worden 
accu’s geladen van zwaar materieel (kraan, vrachtwagen). Het project moet april 2023 starten. 

 

Dit initiatief is al besproken binnen Avri Realisatie B.V.: in de RvC van 20 januari en de AVA 
van 10 februari 2022. In beide overleggen is unaniem besloten om verder te gaan met dit 
verzoek en zaken uit te werken. 

 

De variant die nu wordt uitgewerkt is dat Avri Solar BV en BW samen stroom leveren aan 
derden. Avri GR geeft hiervoor grond tijdelijk (8 jaar) in erfpacht uit aan BW en ontvangt 
hiervoor een marktconforme vergoeding (retributie/canon). BW gaat samen met partner het 
laadplein aanleggen. 
Avri GR kijkt over de schouder mee, kan altijd binnen deze periode gebruik maken van alle 
kennis en de laadfaciliteiten. Avri Solar BV ontvangt opbrengsten voor de opgewekte stroom. 

 
De AB leden hebben moeite met de gang van zaken, want de grond is van de GR AVRI, terwijl 
besluiten uitgebreid besproken worden in de onderliggende BV’s. Grootste probleem is, dat er bij 
erfpacht een zakelijk recht op de grond kan worden gelegd, waar de GR AVRI niet over gaat. De AVRI 
blijft juridisch eigenaar van de grond, maar hetgeen erop of erin gebeurt is eigendom van diegene die 
het in gebruik neemt, in dit geval Betuwewind en een partner. Die kan daarvoor een hypotheek 
vestigen en dat kan bij problemen in de toekomst voor problemen zorgen. 
Het AB accepteert deze gang van zaken niet. Indien nodig wordt er in augustus een extra AB gepland 
om de zaak goed te bespreken en te besluiten. 
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❖ Concept eindrapport ‘Rekenrente nazorgfondsen stortplaatsen’ 

 
In opdracht van het ministerie van Infrastructuur en Waterstaat (maart 2022) heeft een 
bureau (Stratelligence) een rapport geschreven betreffende ”Rekenrente 
nazorgfondsen stortplaatsen”. De aanleiding was de huidige verschillen in methodiek 
en rentes tussen de provincies. 
Het doel is te komen tot een advies inzake een uniforme (landelijke) methodiek voor het 
bepalen van de rekenrentes door de individuele provincies. 

 

Als lid van de Vereniging Afvalbedrijven (VA) werd ons op 20 mei een reactie (voor 4 juni) 
gevraagd op het concepteindrapport. Onze reactie is meegenomen in de antwoorden aan 
Stratelligence van Milieu Bedrijven Gelderland (MBG) en de VA. 

 

Hoewel het rapport nog niet definitief is en de provincies vooralsnog niet 
eenduidig/eensgezind reageren, zijn de conclusies hoopgevend voor de (ex) 
stortplaatsexploitanten. 

 

Samengevat: 
1. Gezamenlijk (landelijk) beleggingsfonds en verzekering met professioneel beheer. 

Een beleggingsmix (50/50) van obligaties en aandelen. “Schotten” tussen 
afzonderlijke deelnemers. 

2. Risico-opslag voor calamiteiten uit het (individuele) doelvermogen halen en om te 
zetten naar een landelijke calamiteiten verzekering. (Risico-opslag van 10% naar 5%) 

3. Na analyse van de alternatieven is het advies de rente te baseren op historisch 
gerealiseerde rendementen. (Voortschrijdend 10 jaar gemiddelde) 

4. Advies dat het Rijk garant staat voor de incidentele kans dat er onvoldoende 
vermogen is door tijdelijke marktverstoring. Of als vangnet kan dienen voor een 
maximaal bedrag in bijzondere situaties (bv stortplaats is uit exploitatie). 

5. Een overgangsperiode (transitie) af te spreken van 10 jaar. Uitgaande van 
een eerste voorgestelde rekenrente van 4,5%: 

a. Om een tekort op het doelvermogen aan te vullen. (indien van toepassing) 
b. Maar ook technische resultaten af te wachten en te verwerken in de 

nazorgkosten (bv Duurzaam Stortbeheer) 
c. Met allé partijen overeenstemming te krijgen (provincies, exploitanten én Rijk) 

 

De planning is dat op korte termijn het definitieve eindrapport zal worden gepresenteerd aan 
de opdrachtgever. Via de VA en MBG zullen we als Avri nauwgezet de vervolgstappen volgen 
en u daarover informeren. 
 
Indien de partijen tot overeenstemming komen en de voorgestelde rekenrente als eerste uitgangspunt 
wordt genomen, dan betekent dat voor de inwoners van Rivierenland dat de €12 opslag in de 
Afvalstoffenheffing verdwijnt en de reeds betaalde heffing kan worden teruggegeven. De bij punt 5 
bedoelde transitieperiode is met name van belang voor die stortplaatsen waar met een hogere 
rekenrente wordt gerekend. Die gaan immers omlaag en krijgen met dezelfde problematiek te maken 
als de AVRI nu. 

 
Noot van uw rapporteur: Het mag niet verbazingwekkend zijn, dat de provincie Gelderland niet 
te springen staat bij de conclusies van dit rapport. 
 

❖ Aanbesteding GFT 

We moeten aanbesteden en om in te kunnen spelen op de veranderingen en verdere 
verkenning van de mogelijkheden met GFT gaan we een contract van 2 jaar vast met daarna 
de mogelijkheid tot jaarlijkse verlenging aan. In tegenstelling tot de aanbestedingsprocedure 
uit 2012 gaan we in de aanbesteding niet alleen de verwerkers uitnodigen die vergisten in 
combinatie met composteren, maar ook de bedrijven die alleen composteren. We laten 
hiermee de verplichting tot vergisten los om een bredere markt te bereiken en daarmee de 
tariefskosten zo min mogelijk te laten stijgen. De tarieven voor composteren/vergisten en 
transport zijn toegenomen. Vanuit een gerichte marktconsultatie die we hebben gedaan 
moeten we rekening houden met hogere verwerkingskosten in de bandbreedte van € 
300.000,- tot € 500.000,- op basis van het huidige tonnage. De reden voor de korte 
aanbestedingsperiode is dat we ook aan het onderzoeken zijn of we via verwerkers kunnen 
inbesteden. 
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Noot van uw rapporteur: Op dit dossier van duurzaam composteren is maar 1 inschrijving 
binnengekomen, waarmee je mogelijk de hoofdprijs betaalt, die door onze inwoners 
opgebracht moet worden. Door het duurzame deel voorlopig los te laten hoopt men meer 
inschrijvingen uit de markt te halen. 
 
 

8. Ter besluitvorming 
 
In snel tempo zijn de volgende stukken vastgesteld: 

 

8.1 AB voorstel Jaarstukken 2021 

8.2 AB voorstel Begroting 2023 

8.3 AB voorstel Inzamelbeleid kleine kernen 

8.4 AB voorstel inzameling bij scholen 

8.5 AB voorstel Evaluatie Regionaal Beleidsplan Van Afval naar Grondstoffen 

8.6 AB voorstel Zienswijze Jaarstukken 2021 BSR 

8.7 AB voorstel Zienswijze Begroting 2023 BSR 

8.8 AB voorstel Zomerinzameling gft 
Dit punt betreft alleen de gemeenten WMW en West Betuwe 
 

9.2 Memo Houtkoolschets 
 
Ter informatie: 
Er is al vaker gesproken over een houtskoolschets m.b.t. de strategische toekomst van de AVRI. In de 
bijlage wordt het memo gepresenteerd om tot een houtskoolschets te komen. Voor Cirtex komt dit 
voor de raden dus te laat. 
 

9.3 Benchmark afvalstoffenheffing 
 
Ter informatie: 
Bijgevoegd is de benchmark afvalstoffenheffing. De AVRI-gemeenten staan op 9. 
 
Raadsrapporteur P. Elferink 
20-05-2022 


